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         Kontakt

      
      
         Lyssna

      
      
         Suomeksi

      
      
         Translate

      
   









    
        
        Sök
    
    
        
        Meny
    








    	
                
            E-tjänster och blanketter
        

            
	
                                     
            Förskola och skola
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Förskola
        

            
	
                
            Öppen förskola och familjecentral
        

            
	
                
            Familjedaghem
        

            
	
                
            Natt- och helgverksamhet
        

            
	
                
            Grundskola
        

            
	
                
            Fritidshem
        

            
	
                
            Gymnasium
        

            
	
                
            Vuxenutbildning
        

            
	
                
            Yrkeshögskola
        

            
	
                
            Folkhögskola
        

            
	
                
            Högskola och universitet
        

            


            
	
                                     
            Bo, trafik och miljö
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Bostad, tomt eller tomträtt
        

            
	
                
            Bostadsbidrag och lån till hemutrustning
        

            
	
                
            Bredband
        

            
	
                
            Bussar och tåg
        

            
	
                
            Bygga nytt, ändra eller riva
        

            
	
                
            Cisterner
        

            
	
                
            Djur
        

            
	
                
            Eget vatten och avlopp
        

            
	
                
            Eldning och sotning
        

            
	
                
            Energi, värme och klimat
        

            
	
                
            Farthinder
        

            
	
                
            Färdtjänst och sjukresor
        

            
	
                
            Gång och cykelvägar
        

            
	
                
            Hemkompostering
        

            
	
                
            Kart- och mättjänster
        

            
	
                
            Kommunalt vatten och avlopp
        

            
	
                
            Laddningsstationer
        

            
	
                
            Latrin och slam
        

            
	
                
            Matförgiftning
        

            
	
                
            Parkering
        

            
	
                
            Plogning och sandning
        

            
	
                
            Radon
        

            
	
                
            Sophämtning
        

            
	
                
            Störningar i miljön
        

            
	
                
            Störningar och vägarbeten
        

            
	
                
            Vägarbeten och fel på vägar
        

            
	
                
            Vägbidrag
        

            
	
                
            Växter och träd
        

            
	
                
            Återvinningscentraler och stationer
        

            
	
                
            Översvämning
        

            


            
	
                                     
            Fritid och kultur
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Badhus och utomhusbad
        

            
	
                
            Bibliotek
        

            
	
                
            Boka kommunala lokaler
        

            
	
                
            Evenemang
        

            
	
                
            Fritidsgårdar och klubbar
        

            
	
                
            Förening i Enköping
        

            
	
                
            Idrottshallar och lokaler
        

            
	
                
            Idrottsplatser och utomhusanläggningar
        

            
	
                
            Ishallar och isar
        

            
	
                
            Kulturverksamheter och offentlig konst
        

            
	
                
            Lekplatser och lekparker
        

            
	
                
            Museum
        

            
	
                
            Naturområden och naturreservat
        

            
	
                
            Parker och parkguidningar
        

            
	
                
            Skid- och motionsspår
        

            
	
                
            Ställplats för husbil och båtplats i gästhamn
        

            


            
	
                                     
            Omsorg och  stöd
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Barn med funktionsnedsättning
        

            
	
                
            Boende för dig med funktionsnedsättning
        

            
	
                
            Boende och boendestöd
        

            
	
                
            Boende- och försörjningsstöd
        

            
	
                
            Bostadsanpassning
        

            
	
                
            Budget- och skuldrådgivning
        

            
	
                
            Daglig verksamhet
        

            
	
                
            Dagverksamhet demens
        

            
	
                
            Dödsboanmälan
        

            
	
                
            Fakturor och autogiro
        

            
	
                
            Familjehem
        

            
	
                
            Försäkringar
        

            
	
                
            God man eller vårdnadshavare
        

            
	
                
            Hemsjukvård
        

            
	
                
            Hemtjänst
        

            
	
                
            Konsumentvägledning
        

            
	
                
            Kontaktfamilj eller kontaktperson
        

            
	
                
            Kontaktperson för dig med funktionsnedsättning
        

            
	
                
            Korttidsplats vid tillfällig vård
        

            
	
                
            Kultur i vården
        

            
	
                
            Omvårdnadsboende
        

            
	
                
            Orosanmälan
        

            
	
                
            Personliga ombud
        

            
	
                
            Personlig assistans
        

            
	
                
            Rehabilitering och hjälpmedel
        

            
	
                
            Socialpsykiatrins träffpunkt
        

            
	
                
            Stiftelser och fonder
        

            
	
                
            Stöd och utbildning till föräldrar och barn
        

            
	
                
            Stödpersoner och volontärer
        

            
	
                
            Stöd till nyanlända
        

            
	
                
            Stöd vid demens
        

            
	
                
            Stöd vid missbruk, våld och brott
        

            
	
                
            Syn, hörsel och tandvård
        

            
	
                
            Sysselsättning
        

            
	
                
            Trygghetslarm och kamera
        

            


            
	
                                     
            Företag och arbete
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Avfall i fritidsbåtshamnar
        

            
	
                
            Avfall och farligt avfall
        

            
	
                
            Djurhållning och lantbruk
        

            
	
                
            Fakturera kommunen
        

            
	
                
            Folköl
        

            
	
                
            Fristående barnomsorg eller skola
        

            
	
                
            Förorenade områden
        

            
	
                
            Grävning, schaktning och trafikanordningsplan
        

            
	
                
            Hemtjänst eller hemsjukvård
        

            
	
                
            Hygienverksamhet
        

            
	
                
            Jobba i Enköping
        

            
	
                
            Köldmedier
        

            
	
                
            Livsmedelsverksamhet
        

            
	
                
            Mark och lokaler
        

            
	
                
            Miljöfarlig verksamhet
        

            
	
                
            Offentlig tillställning
        

            
	
                
            Offentlig upphandling
        

            
	
                
            Oljeavskiljare och fordonstvättar
        

            
	
                
            Receptfria läkemedel
        

            
	
                
            Serveringstillstånd
        

            
	
                
            Tobak, tobaksfria nikotinprodukter och e-cigaretter
        

            
	
                
            Torghandel och uteservering
        

            
	
                
            Underrätta om driftstörning
        

            


            
	
                                     
            Kommun och politik
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Allmänna handlingar
        

            
	
                
            Allmänna val
        

            
	
                
            Anslagstavla
        

            
	
                
            Begravning
        

            
	
                
            Författningssamling
        

            
	
                
            Gifta sig
        

            
	
                
            Kartor
        

            
	
                
            Kommunalråd och förtroendevalda
        

            
	
                
            Kommunarkivet
        

            
	
                
            Kommunfullmäktige
        

            
	
                
            Kommunfullmäktiges långsiktiga plan
        

            
	
                
            Kommunstyrelsen och utskott
        

            
	
                
            Krisberedskap
        

            
	
                
            Lämna förslag eller synpunkter
        

            
	
                
            Nationella minoriteter
        

            
	
                
            Nämnder
        

            
	
                
            Organisation
        

            
	
                
            Personuppgifter
        

            
	
                
            Revisorernas granskning av kommunen
        

            
	
                
            Råd, bolag och förbund
        

            
	
                
            Statistik och jämförelser
        

            
	
                
            Säkerhetsarbete
        

            
	
                
            Uppdrag och ansvar
        

            
	
                
            Årsredovisning
        

            


            
	
                
            Nyheter
        

            
	
                
            Kontakt
        

            
	
                
            Upplev Enköping
        

            
	
                
            Enköping växer
        

            
	
                
            Enköpings näringsliv
        

            
	
                                     
            Suomeksi
        

                    
                
            

            
             
            	
                
            Nyfiken på dina finska rötter?
        

            


            
	
                
            Translate
        

            
	
                
            Kontakt
        

            
	
            
                Lyssna
            
        














    
        
    
    
    
        
            
                
                    
                        Lyssna
                    
                
                
            
        

    










                                                                                                                               



   

   
   
      
         Sök
         
                     
               

      

   

   


































Sidan hittades inte (fel 404)




Sidan du letade efter finns inte på denna adress. Sidan kan ha flyttats eller tagits bort.


















	
									Du är här: Start

		
	
									 /  Sidan hittades inte 
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Kontakta oss




Kontakta kommunen
Kontakta en nämnd
Pressrum hos TT
Följ oss på sociala medier








Vår webbplats




Om webbplatsen
Behandling av personuppgifter
Tillgänglighetsredogörelse
Kakor (cookies)








Hitta snabbt




Lediga jobb
E-tjänster och blanketter
Hitta kommunala verksamheter
Störningar och vägarbeten
Anslagstavla
































   
   


   
   
   
   
   
   
         
            
         
            
      